

PO LEUNG KUK TONG NAI KAN JUNIOR SECONDARY COLLEGE PO LEUNG KUK TONG NAI KAN ALUMNI ASSOCIATION

保良局唐乃勤初中書院 保良局唐乃勤校友會

11 Mei Lai Road, Shamshuipo, Kowloon. Tel:21945707 Fax:21945718

九龍深水埗美荔道 11 號

敬啟者:

2025-2027 年度法團校董會校友校董選舉結果

本校校友校董選舉提名期已於 2024 年 11 月 18 日下午 5 時結束,期間本會僅收到一份有效參選表格。根據《法團校董會校友校董選舉細則》,參選人<u>李振瑋</u>先生(2007 年畢業)於是次選舉中自動當選。

李振瑋先生將獲本會提名為法團校董會校友校董,任期將為 2025 年 4 月 1 日至 2027 年 3 月 31 日。其後,法團校董會將向教育局常任秘書長申請,將獲選的校友註冊為保良局 唐乃勤初中書院法團校董會的校友校董,以代表校友與校董會作緊密聯繫。現附上<u>李振瑋</u>先生的個人簡歷供校友參考。

如有查詢,歡迎電郵 alumni@plktnkjsc.edu.hk 聯絡本人。

此致 各校友

2025-2027 年度校友校董選舉主任 林家豪 謹啟

二零二四年十一月二十五日

參選人資料

姓名 : 李振瑋

畢業年份 : 2007

職業 : Educational Development Officer

簡介

本人感激母校一直以來的栽培與支持。希望藉此回饋母校以及凝聚校 友,推動校友會工作,支持學校良好發展,為學弟學妹營造更優越的 學習環境。 11 Mei Lai Road, Shamshuipo, Kowloon. Tel:21945707 Fax:21945718

九龍深水埗美荔道11號

25th November, 2024

Dear Fellow Old Boys and Girls,

Results of the 2025-2027 Alumni Manager Election

I am pleased to announce the results of the Alumni Manager Election for The Incorporated Management Committee of Po Leung Kuk Tong Nai Kan Junior Secondary College (the IMC).

The nomination period of the 2025-2027 Alumni Manager Election ended at 5:00p.m., 18th November, 2024. Since the number of candidates is equal to the number of vacancies, according to the constitution, the candidate will be elected automatically. Mr. LI Chun Wai, a 2007 graduate, will become our Alumni Manager.

The alumni association will nominate to the IMC Mr. LI Chun Wai as the alumni manager of the school. Afterwards, the IMC shall apply to the Permanent Secretary of Education Bureau for registration of the alumnus elected as the alumni manager of the school (Effective from 1st April, 2025 to 31st March, 2027). Attached is a brief statement (Chinese only) with his personal information.

For any enquiries, please contact me at the following email: alumni@plktnkjsc.edu.hk.

Mr. Lam Ka Ho

Returning Officer of the 2025-2027 Alumni Manager Election